
 
 

 

 

Tarnów, 6 lipca 2022 r. 

KRM.0003.544.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXVII sesji Rady Miejskiej 30 czerwca 2022 r. w punkcie „Zapytanie i 

interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Sebastian Stepek zagłosił  

następujące wnioski: 

1) W imieniu mieszkańców Osiedla Krakowska, a przede wszystkim mieszkańców ulicy Kassali 

poprosił o interwencję ZDiK u wykonawcy, który robi remont na rzece Biała, by utrzymał 

drogę w stanie przejezdności. „Można powiedzieć, że ta ulica została oddana pod jurysdykcję 

inwestora, firmy która zajmuje się remontem wałów na rzece Biała. Natomiast jest to droga 

motorycznie rozjeżdżana bardzo ciężkimi pojazdami. To ich obowiązkiem jest oczywiście 

remontować tą drogę, natomiast ZDiK jako nadzorca i można powiedzieć właściciel drogi 

powinien im częściej zwracać uwagę, aby tą jezdnię - bo to wynika z zapisów umowy – 

utrzymać w miarę, w jako takim stanie przejezdności. Na dzień dzisiejszy wygląda to tak, że  

z asfaltu zrobiło się wyboisko, ta droga wygląda jak droga polna.” 

2) Mieszkańcy Osiedla Koszyckiego, a przede wszystkim mieszkańcy ulicy Mieszka I, 

przypominają, że kiedyś mieli obiecany remont tej ulicy, a do dnia dzisiejszego to nie 

nastąpiło. Radny w imieniu mieszkańców ww. ulicy zwrócił się z prośbą, by w miarę 

możliwości finansowych miasta pochylić się w najbliższej przyszłości (może w roku przyszłym) 

nad kwestią remontu tej ulicy.     
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